

رقم الصادر
١٤٤٠/٨٩٩/٥

المرفقات :
٢٠١٨/١٢/١٩--١٤٤٠/٠٤/١٢



تعليمات الهيئة العامة للطيران المدني
General Authority of Civil Aviation Circular

To: National air carrier and aircraft operators certified from GACA that engaged with international flights.

إلى: الناقل الوطنية ومشغلي الطائرات المرخصين من الهيئة العامة للطيران المدني التي تشغله رحلات دولية.

Subject: Implementation of Carbon Offsetting and Reduction Scheme for International Aviation (CORSIA).

الموضوع: تطبيق خطة التعويض عن الكربون وخضمه في مجال الطيران الدولي.

Brief:

نبذة:

GACA has adopted the implementation of Carbon Offsetting and Reduction Scheme for International Aviation (CORSIA) issued by the International Civil Aviation Organization (ICAO) in Annex 16 Vol. IV.

تبنت الهيئة العامة للطيران المدني تنفيذ خطة التعويض عن الكربون وخضمه في مجال الطيران الدولي الصادرة عن المنظمة الدولية للطيران المدني (ICAO) في الملحق السادس عشر (١٦) المجلد الرابع (٤).

Instructions:

التعليمات:

All National air carrier and aircraft operators certified from GACA that engaged with international flights must:

- Appoint a focal point with GACA and send the information to GACA by 10 January 2019.
- Notify GACA of CO2 Emissions calculation method by 15 January 2019.

يجب على الناقل الوطنية ومشغلي الطائرات المرخصين من الهيئة العامة للطيران المدني التي تشغله رحلات دولية:

- تعين ضابط اتصال وارسال بياناته الى الهيئة العامة للطيران المدني بتاريخ أقصاه ١٠ يناير ٢٠١٩ م.
- إفاده الهيئة العامة للطيران المدني باختيار طريقة حساب انبعاثات الكربون الصادرة من الرحلات الدولية بتاريخ أقصاه ١٥ يناير ٢٠١٩ .

For more information, contact E-mail
(corsia@gaca.gov.sa).

للمزيد من الاستفسار، التواصل على البريد الإلكتروني
(corsia@gaca.gov.sa)

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني لمعايير الطيران

Assistant President of the General Authority
of Civil Aviation for Aviation Standards

ياسر بن منصور المعروف
Yassir M. Al-Mayoof

جواه